

## Referat fra instituttrådsmøte 1/2006

19. januar 2006, fra kl 13 – 15:05

**Tilstede:** Elisabeth Alve, Bernd Etzelmüller, Jan Inge Faleide, Jens Jahren, Jan Erik Weber, Solveig Aksdal, Berit Løken Berg, Ingjerd Haddeland, , May Bagge-Lund, Maria Sand

**Fra adm. møtte:** Nils Roar Sælthun, Petter G. Hovind, Åsgeir Seland. Bjørg Stabell møtte til sak 5 og 6.

**Fravær:** Håkon Austrheim (vara møtte), Audun Kjemperud, Per Aagaard, en studentrepr.

Representanten Dagrun Vikhamar Schuler har nå sluttet ved instituttet.

Rådsleder Weber gikk etter sak 2006/3, da tok nestleder Alve over ledelsen av møtet.

### **Innkalling og dagsorden.**

Godkjent.

### **Referat fra møte 4/05.**

Rådet tok det utsendte referat til etterretning..

### **Sak 2005/12 (oppfølging) Handlingsplan HMS**

Instituttleder introduserte saken og inviterte til ytterligere innspill.

Spørsmål om ikke instituttet burde ha HMS.kurs på engelsk ble besvart bekræftende fra kontorsjef. Videre ble det informert om at fakultetet skal lage en engelsk versjon av HMS-håndboka i løpet av våren 2006.

HMS planen skal inneholde noe om ”grønn stat”.

Forslag fra rådet om å gå over til miljøpapir. Videre ble det foreslått at alle dataskrivere blir satt opp med dobbeltsidig trykk som standard.

Det ble kommentert at alle punktene i planen må bli vurdert opp mot gjennomførbarhet.

### **Sak 2006/1 HMS-rapport for 2005**

Instituttleder orienterte, og rådsmedlemmer kommenterte de ulike deler av dokumentet.

Den fremlagte rapport ble endret på ett punkt i LAMU-møte 18.01.06.

Om det lages skriftlige instruksjoner må de foreligge både på norsk og engelsk.

INSTITUTT FOR GEOFAG  
UNIVERSITETET I OSLO

Det bør vurderes å innføre et sentralt verneombud for instituttet i tillegg til de vi allerede har. Valg bør kunne finne sted på et planlagt allmøte 23.02.06. Her vil også nytt LAMU bli valgt.

**Sak 2006/2 Plan for strategiarbeidet videre.**

Instituttleder gikk gjennom forslaget til fremdriftsplan opp mot medio april/påsken.

Rådet var opptatt av muligheten for å starte opp en forskerskole. De så gjerne at en gruppe ser på de praktiske forhold rundt dette og ber om at instituttets nestleder tar et initiativ i denne saken.

**Sak 2006/3 Mandat for instituttrådet ved Institutt for geofag.**

Instituttleder målbar det fremlagte forslag til mandat.

Det ble i denne sammenheng presisert at studentrepr. velges for ett år, og at samme valgperiode gjelder for de midlertidig ansatte.

VEDTAK: Instituttrådet vedtar det fremlagte forslag som sitt mandat, og ber om at dette mandatet oversendes fakultetet til godkjenning

**Sak 2006/4 Høringsuttalelse fra instituttet om  
"Universitetsbibliotekets campusfunksjoner".**

Instituttleder innledet og rådet kom med punkter som burde med i vår uttalelse.

Utvalget som fremmer utredningen er preget av tynn brukerrepresentasjon.  
Hvorfor VB foretrekkes fremfor Fysikkbygning ?

Rådet ønsker en løsning som innebærer at instituttets biblioteker samles i Fysikkbygningen, og at nåværende biblioteksareal i Geologibygningen frigjøres til studentarbeidsplasser.

Flere datamaskiner i biblioteksarealet er ønskelig.

Utredningen sammen med videre planer må inneholde noe om studentarbeidsplassene (masterstudenter geofag).

Rådet godtar at Geologisk bibliotek flytter ut av Geologibygningen forutsatt at det faglige tilbudet opprettholdes.

Det er viktig at fagbibliotekarenes kompetanse bevares.

Rådet kan på sikt ønske seg at dagens farmasibygning blir UBs realfagsseksjon.

**Orienteringssaker**

A. Fagrådet for geofag – referat fra møtet

INSTITUTT FOR GEOFAG  
UNIVERSITETET I OSLO

Rådet tok instituttleders orientering til etterretning.

Rådet innstiller på at nestleder Bjørg Stabell representerer instituttet i fagrådet for geologi sammen med vår instituttleder.

**Eventuelt**

Ingen saker ble tatt opp.

Jan Erik Weber  
Leder

Åsgeir Seland  
sekretær  
(sign)